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Protokół Nr 33/18
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu
22 lutego 2018 r.
Komisja rozpoczęła posiedzenie od obejrzenia inwestycji „Park Wodny 3Fale”. 
Następnie kontynuowała posiedzenie w siedzibie Urzędu Miejskiego w Słupsku.

1. Sprawy regulaminowe.
– stwierdzenie quorum

Przewodniczący Komisji Jan Lange przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji.
Stwierdził, że w sali obrad jest quorum wymagane przy zgłaszaniu wniosków i wyrażaniu opinii.
(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)

- przyjęcie porządku obrad
Przewodniczący Komisji Jan Lange poinformował, że radni otrzymali zawiadomienie o posiedzeniu
Komisji wraz z proponowanym porządkiem obrad. (Zawiadomienie stanowi zał.nr 2 do niniejszego
protokołu.)
Zapytał, czy są do niego wnioski.
Wobec braku  wniosków poddał pod głosowanie poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja nt. postępów w realizacji inwestycji „Park Wodny 3Fale”
3. Informacja na temat zabezpieczeń przeciwpowodziowych miasta Słupska.
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.

 
       Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania
jednogłośnie (6 głosów za) przyjęła do realizacji powyższy porządek obrad.

- przyjęcie protokołu
Przewodniczący Komisji Jan Lange poinformował, że protokóły z ostatniego posiedzenia Komisji
został wyłożony do wglądu, a jego przyjęcie nastąpi na końcu posiedzenia.

Ad.pkt. 2 Informacja nt. postępów w realizacji inwestycji „Park Wodny 3Fale”.
(Informacja stanowi zał.nr 3 do niniejszego protokołu.)
Przewodniczący Komisji Jan Lange stwierdził, że właściwie ten punkt został już zrealizowany. 
Zapytał, czy radni mają jakieś wnioski lub pytania w związku z przedstawioną przez Prezesa Spółki
informacją dotyczącą realizacji inwestycji, którą właśnie zwiedzili.
Radny Tadeusz Bobrowski zgłosił wniosek  o przedłożenie Komisji harmonogramu realizacji ww.
inwestycji.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (6 głosów za) zwróciła się  z wnioskiem o przedłożenie jej harmonogramu
realizacji ww. inwestycji.

Ad.pkt. 3 Informacja na temat zabezpieczeń przeciwpowodziowych miasta Słupska.
(Informacja stanowi zał.nr 4 do niniejszego protokołu.)
Prezentację na temat przedstawił Dyrektor WBiZK Jerzy Janiak.
Głos w dyskusji zabierali radni: Bogusław Dobkowski, Jarosław Teodorowicz, Tadeusz Bobrowski,
Andrzej Obecny, Anna Mrowińska.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (6 głosów za) zwróciła się o:

1) zinwentaryzowanie  stanu  aktualnego  możliwości  przyjęcia  wód  opadowych  z  terenów
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„Castoramy” i CH „Jantar”,
2) informację,  czy  rury  odbierające  deszczówkę  z  obszarów  należących  do  ww.  centrów

handlowych mają odpowiednie średnice,
3) udrożnienie rzeki Słupi od Mostu Czołgowego do Gminy Słupsk,
4) podjęcie  działań  zmierzających  do  budowy  zbiornika  retencyjnego  w  okolicy

ul. Zaborowskiej.
Jednocześnie Komisja w drodze dyskusji w wyniku głosowania jednogłośnie (6 głosów za)

zwróciła  się  z  wnioskiem  o   przedłożenie  jej  na  kwietniowe  posiedzenie  planu  modernizacji
i rozbudowy systemu zagospodarowania wód opadowych w Słupsku. 

Ad.pkt. 4 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
– opinia Komisji dot. projektu uchwały  w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu
„Wodociągi Słupsk” Spółka z o. o. z siedzibą w Słupsku. (Druk Nr 49/13)

Projekt uchwały przedstawił Prezes Spółki „Wodociągi Słupsk”.
Głos w dyskusji zabierali radni: Anna Mrowińska, Jan Lange, Paweł Szewczyk.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/336/16 Rady
Miejskiej w Słupsku z dnia 31 sierpnia  2016 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości
opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właściciela
nieruchomości zamieszkałej. (Druk Nr 49/11)

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor WGKiOŚ Katarzyna Guzewska.
Głos  w  dyskusji  zabierali  radni:  Anna  Mrowińska,  Jan  Lange,  Paweł  Szewczyk,  Tadeusz
Bobrowski, Bogusław Dobkowski, Andrzej Obecny.
Przewodniczący Komisji Jan Lange wobec tego, że system nadal „się nie domyka” zgłosił wniosek
o podwyższenie opłaty za odpady segregowane  do11,50, a za niesegregowane do 23 zł.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania  większością  głosów  (2  głosy  za,  3  przeciw,  1  wstrzymujący  się)  nie  uwzględniła
wniosku.
Wobec powyższego Przewodniczący Komisji  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały w wersji
przedstawionej przez Prezydenta.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  VI/36/15  Rady
Miejskiej w Słupsku z dnia 4 lutego 2015 roku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty
za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  na  terenie  nieruchomości  zamieszkałej  oraz
ustalenia wysokości stawki tej opłaty. (Druk Nr 49/12)

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor WGKiOŚ Katarzyna Guzewska.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania  większością  głosów  (0  głosów  za,  4  przeciw,  2  wstrzymujące  się)  zaopiniowała
negatywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/380/16 Rady
Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia  30  listopada  2016  r.  w  sprawie  ustalenia  strefy  płatnego
parkowania na terenie miasta Słupska oraz wysokości stawek opłat za postój i sposobu ich
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pobierania. (Druk Nr 49/16)
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor ZIM Jarosław Borecki.
Głos w dyskusji zabierał radny Jarosław Teodorowicz.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego
za pomnik przyrody rosnącego w granicach administracyjnych miasta Słupska. (Druk Nr
49/1)

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor WGKiOŚ Katarzyna Guzewska.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Słupska w 2018
roku. (Druk Nr 49/10) 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor WGKiOŚ Katarzyna Guzewska.
Głos w dyskusji zabrali radni: Andrzej Obecny, Paweł Szewczyk.  
Radna Anna Mrowińska  zawnioskowała o zakup dla Strażników Miejskich czytników do czipów.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania  większością  głosów  (4  głosy  za,  0  przeciw,  1  wstrzymujący  się)  zaopiniowała
pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018
rok . (Druk Nr 49/18)

Projekt uchwały przedstawił skarbnik Miasta i Dyrektor WPT Robert Linkiewicz.
Głos w dyskusji zabrali radni: Anna Mrowińska,  Jan Lange. 

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania  większością  głosów  (3  głosy  za,  0  przeciw,  2  wstrzymujące  się)  zaopiniowała
pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego „Cieśliki” w Słupsku. (Druk Nr 49/17)

Projekt uchwały przedstawił projektant miejski Marcin Araszkiewicz.
Głos w dyskusji zabierali radni: Jan Lange, Andrzej Obecny.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania  większością  głosów  (3  głosy  za,  2  przeciw,  0  wstrzymujących  się)  zaopiniowała
pozytywnie ww. projekt uchwały.

(Projekty uchwał znajdują się przy protokole z sesji w miesiącu lutym 2018 r.)

Ad.pkt. 5 Sprawy bieżące.
– opinia  Komisji  dot.  petycji  mieszkańców  ul.  Z.Augusta  przeciwko  budowie  bloku

mieszkalnego przez STBS na działce nr 550/2 położonej przy ul. J.Sobieskiego.
(Całość sprawy znajduje się w teczce ORM.152.1.2018)
Stanowisko Prezydenta Przedstawili: Z-ca Prezydenta Krystyna Danilecka – Wojewódzka.
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Głos w dyskusji zabrali radni: Jan Lange, Andrzej Obecny.
 Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  po  zapoznaniu  się

z petycją, stanowiskiem Prezydenta Miasta wyrażonym w piśmie z dnia 12 lutego 2018 r., znak:
PoM-RGM-II.0012.2.2018 oraz koncepcją zagospodarowania dla budynku mieszkalnego na ww.
działce przedstawioną przez Prezesa STBS w drodze dyskusji, w wyniku głosowania (3 głosy za
uznaniem petycji za bezzasadną, 2 przeciw, 1 wstrzymujący się) uznała petycję za bezzasadną.

Następnie Komisja przyjęła do wiadomości pisma:
– odpowiedź  Z-cy  Prezydenta  Marka  Biernackiego  z  dnia  30  stycznia  2018  r.,  znak:PT-

IV.0003.43.2017 w sprawie konsultacji społecznych dot. przebudowy ul.Piłsudskiego,
(Całość sprawy znajduje się w teczce ORM.0004.98.2017.2018,

– Stowarzyszenia  Słupska  Inicjatywa  Obywatelska  w  sprawie  podjęcia  przez  radnych
interwencji dot. nielegalnej wycinki drzew na działkach w pobliżu PGK oraz wyjaśnienia
Prezydenta Miasta w tej sprawie.
(Całość sprawy znajduje się w teczce ORM.0004.25.2018)

– przyjęcie protokołu

Przewodniczący Komisji Jan Lange wobec wyczerpania porządku obrad  zapytał, czy radni mają
uwagi do wyłożonego  na początku posiedzenia protokołu  z ostatniego posiedzenia Komisji.
Nikt nie zgłosił uwag do ww. protokołów.
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół Nr   32/18 z  25 stycznia  2018 r.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania
jednogłośnie (6 głosów za) przyjęła ww. protokół.
Na tym posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Komisji
Renata Szczęsna

          Jan Lange 


